
PROTOKOŁ NR XXVl11/2016

z XXVlll sesji Rady Powiatu Pruszkmvskiego

w dniu 22 grudnia 2016 r.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady o godzinie 17.05 otworzył XXVlll sega
Rady Powiatu Pruszkowskiego. Przewodnicząca powitała wszystkich przybyłych: Radnych,
Starostę, Zarząd Powiatu Pruszkowskiego, Sekretarza i Skarbnika Powiatu, kierowników
jednostek organizacyjnych Powiatu, szefów służb, inspekcji i straży, naczelników wydziałów
i biur starostwa, wszystkich gości, a także przedstawicieli mediów.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że w związku
z nieobecnością Pani Przewodniczącej Marii Makowskid został przez nią upoważniony
do prowadzenia dzisiejszych obrad XXVlll-ej sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady oświadczył, że zgodnie z listą
obecności w posiedzeniu uczestniczy 23 radnych, co wobec ustawowego składu Rady
wynoszącego 27 osób stanowi quorum pozwalające do podejmowania prawomocnych
decyzji. (listy obecności radnych oraz gości stanowią załącznik nr l i2 do niniejszego
protokołu). Obrady odbywały się w Starostwie Powiatowym w Pruszkowie, przy
ul. Drzymały 30. Tym samym wyczerpano punkty l i 2 porządku obrad.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinfomiował, że kolejnym punktem
porządku są Wn/osk/ do porządku oóraćZ Porządek sagi został przesłany wraz z materiałami.
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Proponowany porządek obrad XXVll sesii Rady Pmviatu Pruszkowskiego

l
2.

3.

4.

5

6.

7.

8.

Otwarcie x..\ VIII sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.
Stwierdzenie quorum.
Wnioski do porządku obrad.
Przyjęcie protokołu z XXVll sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.
Po(gębie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletnią
prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego /BR-303/16/.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie zmian do uchwały w sprawie
uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 20 1 6 /BR-304/16/.
Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego
/BR-292/16/.

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 2017
/BR-293/16/.

1) przedstawienie projektu uchwały budżetową wraz z uzasadnieniem,
2) przedstawienie opinii poszczególnych komisji Rady Powiatu,
3) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowy o projekcie uchwały

budżetową,
4) dyskusja nad projektem uchwały budżetową,
5) głosowanie nad uchwałą budżetową

PocUęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie wyrażenia zgody na nabycie9
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przez Powiat Pruszkowski, w drodze darowizny, prawa własności nieruchomości położonych
w Piastowie /BR-305/16/.

Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie uchwalenia powiatowego
programu promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2016-2020 /BR-
306/16/.

Informacja Nr 23/2016 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od 16 listopada
do 8 grudnia 2016 roku. /BR-307/16/.
Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.
Komunikaty Przewodniczącą Rady Powiatu.
Zamknięcie obrad.

10.

11

12
13
14

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że Starosta Maksym
Gołoś pismem z 20 grudnia 201 6 zgłosił autopoprawki Zarządu do projektu uchwały Rady
Powiatu Pruszkowskiego w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu
Pruszkowskiego ( druk nr BR 292/2016 oraz projektu uchwały w sprawie budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 2017 (druk nr BR -- 293/2016). Materiał Państwo Radni otrzymali
drogą mailowy i w werqi papierowej. Szczegóły autopoprawek zostaną omówione przy
omawianiu punktów.

Wniosków do proponowanego porządku obrad nie zgłoszono

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 3 i przeszła do punktu 4

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
les\ Przyjęcie protokołu z XXVll seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.

Ad 4

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rad stwierdził, że w związku z brakiem
uwag i nie odnotowując głosu sprzeciwu protokół z XXVll sesji Rady Powiatu
Pruszkowskiego został przyjęty.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
patziąi31\cu \esi Podjęcie zchn,aW zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletYtiej prognozy
./inansou,ey Powie/u Prz/szkowsk/ego /B.R-303//ó/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do
protokołu.
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Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do Starosty Maksyma
Gołosia z prośbą o omówienie projektu uchwały, który poinformował, że proponowane
zmiany mają charakter czyszczący i pozostaje do dyspozycji Radnych w kwestii udzielenia
odpowiedzi na ewentualne pytania.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskuqę.
Głosów w dyskugi nie odnotowano.
Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskugę.
Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący poprosił o opinie komisji merytorycznych
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Opinie Komisji

Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów
poinformowała, że na posiedzeniu 16 grudnia 2016 r. projekt uchwały Rady Powiatu
zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego
/BR-303/16/ zaopiniowano pozytywnie.

Radna Emilia Wróblewska Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 16 grudnia 2016 r. projekt
uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletnią prognozy finansowej
Powiatu Pruszkowskiego /BR-303/16/ zaopiniowano pozytywnie

Radna Magdalena Beyer Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku
Publicznego , Administracji i Prawa poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 15 grudnia
2016 r. projekt uchwały Rady Powiatu projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie
wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego /13R-303/16/ zaopiniowano
pozytywnie.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie
x(Xtmaky zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy Pnatlsowel
Pruszkowskiego.

podjęcie
Powiatu

Wynik głosowania:
Głosowało 23 radnych.
Głosów ,,za" -- 23
Głosów ,,przeciw" -- .0
Głosów ,,wstrzymujących się" 0

Radny Dariusz No1vak Wiceprzewodniczący Rady shvierdził, że uchwała
Nr XXVl11/219/2016 Rady Powiatu Pruszkowskiego zmieniająca uchwałę w sprawie
wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego została podjęta. Uchwała
stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 5 i przeszedł
do punktu 6.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
)orziadXcu \est Podjęcie ucha'aĘ w sprawie zmian do uchu'aW w spraw'ie uchwalenia budżetu
Pow/a/z/ Pruszkows#/ego na ro# 20/ó /B.R-304//ó/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5
do protokołu.

Ad 6

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do Starosty Maksyma
Gołosia z prośbą o omówienie projektu uchwały, który poinformował, że proponowane
zmiany mają charakter czyszczący i pozostaje do dyspozycji Radnych w kwestii udzielenia
odpowiedzi na ewentualne pytania.
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Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskuqę
Głosów w dyskusji nie odnotowano.
Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskuqę.

Radny Dariusz
merytorycznych.

Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił o opinie komisji

Opinie komisji:
Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów
poinfomtowała, że na posiedzeniu w dniu 16 grudnia 2016 r. projekt uchwały Rady Powiatu
w sprawie zmian do uchwały w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu
Powiatu Pruszkowskiego na rok 2016 /BR-304/16/ zaopiniowano pozytywnie.

Radna Magdalena Beyer Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku
Publicznego, Administracji i Prawa poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 15 grudnia
2016 r. projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia
budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 201 6 /BR-304/16/ zaopiniowano pozytywnie.

Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 15 grudnia 2016 r. projekt uchwały
Rady Powiatu w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 2016 /BR-304/16/ zaopiniowano pozytywnie.

Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych
poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 15 grudnia 2016 r. projekt uchwały Rady Powiatu
w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok
2016 /BR- 304 /16/ zaopiniowano pozytywnie.

Radna Emilia Wróblewska Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 16 grudnia 2016 r. projekt
uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 2016 /BR-304/16/ zaopiniowano pozytywnie.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie
uchwały w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 2016.

WyniŁgłosowania:
Głosowało 23 radnych.
Głosów ,,za" -- 23.
Głosów ,,przeciw" -- 0.
Głosów ,,wstrzymujących się" 0

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała
Nr XXVl11/220/2016 Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie zmian do uchwał'
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 2016 została podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.
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Radny Dariusz
do punktu 7.

Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 6 przeszła

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
potządXcu \esŁ Podjęcie uchwał w spraw'ie wieloletniej prognozy .Dnansowej Powiatu
/'rz/sz#owskfego /B.R-292//ó/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Ad 7

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosiła Starostę Maksyma Gołosia
o omówienie projektu uchwały. Autopoprawkę omówiła Skarbnik Powiatu Lidia
Truszkowska.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskugę
Głosów w dyskugi nie odnotowano.
Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskuqę.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady
merytorycznych.

poprosił o opinie komiqi

Qpjnie komisji:

Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansó)v
poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 30 listopada 2016 komika zaopiniowała
pozytywnie projekt uchwały w sprawie wieloletnią prognozy finansowej Powiatu
Pruszkowskiego/BR--292/16/.

Radna Magdalena Beyer Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku
Publicznego, Administracji i Prawa poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 30 listopada
2016 komika zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy
finansowej Powiatu Pruszkowskiego/BR--292/16/.

Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji poinformowała, że posiedzeniu w dniu 28 listopada 2016 r. komika zaopiniowała
pozytywnie projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu
Pruszkowskiego/BR--292/16/.

Radny Artur S)viercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych
poinformował, że posiedzeniu w dniu 28 listopada komika zaopiniowała pozytywnie projekt
uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego /BR--292/16/.

Radna Emilia Wróblewska Przewodnicząca Komisji Inwestycji i
Gospodarczego poinformowała, że posiedzeniu w dniu 30 listopada
komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie wieloletniej
finansowej Powiatu Pruszkowskiego /BR -- 292/16/.

Rozw oju
2016 r.
prognozy

Radna Magdalena Karpiniak Przesvodnicząca Komisji Ochrony Srodowiska i Rolnictwa
poinformowała, że posiedzeniu w dniu 24 listopada 2016 r. komika zaopiniowała pozytywnie
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projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego
/BR 292/16/.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie
uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego.

Podjęcie

Wynik glosowania:
Głosowało 24 radnych.
Głosów ,,za" -- 20
Głosów ,,przeciw" -- 0.
Głosów ,,wstrzymujących się" 4

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała
Nr XXVl11/221/2016 Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie wieloletniej prognozy
finansowej Powiatu Pruszkowskiego została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do
protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady
do punktu 8.

zamknął punkt 7 i przeszedł

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady Radna poinfomtował, że kolejnym
punktem porządku Poć#ęc/e uc/zwać .Rady Pow/a/u Prusz#owsk/ego w sprawie uc/zwa/en/a
óuć#efu Pow/a/u Prz/sz#ott,swego na 20.7 7 r /BJ?-293//ó/l Projekt uchwały stanowi załącznik
nr 9 do protokołu.
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Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że punkt będzie
omawiany według następującego porządku:

1) przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem,
2) przedstawienie opinii poszczególnych komisji Rady Powiatu,
3) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowy o projekcie uchwały

budżetowej,
4) dyskuga nad projektem uchwały budżetowej ,
5) głosowanie nad uchwałą budżetową.

1) przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem,

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił Starostę Maksyma Gołosia
o omówienie projektu uchwały, który przedstawił projekt budżetu na 2017 rok wraz
z autopoprawkę oraz uzasadnienie.

2) przedstawienie opinii poszczególnych komisji Rady Powiatu

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił o opinie komisje merytoryczne

Radna Katarzyna Klimaszewska
poinfomiowała, że na posiedzeniu

Przewodnicząca Komisji Budżetu
w dniu 30 listopada 2016 komika

i Finansów
pozytywnie
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zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na
2017 r. /BR-293/16/.

Radna Magdalena Beyer Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku
Publicznego, Administracji i Prawa poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 30 listopada
2016 komika pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu
Powiatu Pruszkowskiego na 2017 r. /BR-293/16/.

Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 28 listopada 2016 komika pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na
2017 r. /BR-293/16/.

Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych
poinformował, że na posiedzeniu w dniu 28 listopada 2016 komika pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na 2017 r.
WK-293/16/.

Radna Emilia Wróblewska Przewodnicząca Komisji in)vestycji i Rozwoju
Gospodarczego poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 30 listopada 2016 komika
pozytywme zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na 2017 r. /BR-293/16/.

Radna Magdalena Karpiniak Przuvodnicząca Komisji Ochrony Srodowiska i Rolnictwa
poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 24 listopada 2016 komika pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na
2017 r. /BR-293/16/

3) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały
budżetowej.

W związku z faktem, że Radni otrzymali kopie uchwał RIO Radny Dariusz Nowak
Wiceprzewodniczący Rady odczytał sentencję uchwały nr Wa.369.2016 Składu
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 30 listopada 2016 r.
w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Pruszkowskiego projekcie uchwały
budżetowej na 2017 rok oraz opinii o możliwości sfinansowania planowanego deHlcytu
budżetu Powiatu Pruszkowskiego na 201 7 r.

Ponadto Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady odczytał sentencję Uchwały
Nr Wa.368.20]6 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia
30 listopada 2016 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Pruszkowskiego
projekcie uchwały w sprawie wieloletnią prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego.

4) dyskusja nad projektem uchwali' budżetowej,

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskugę

Radna Agnieszka Kuźmińska wyraziła zadowolenie ze wzrostu dochodów do budżetu
(150 mln zł to dobry wskaźnik) oraz wydatków majątkowych po wprowadzonych
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autopoprawkach do kwoty ponad 25 mln złotych. Pani Radna przeanalizowała projekt
budżetu pod kątem wydatków w gminie Nadarzyn i zwróciła się do Pana Przewodniczącego,
który kiedyś, chwaląc się skutecznością zapraszał Panią Radną do współpracy i podkreśliła
jaka ta skuteczność jest. Jeżeli jest 28 milionów w inwestycjach, to z tego co Pani Radna
wyczytała, w Nadarzynie przeznaczono środki na 3 inwestycje (tu wymieniła jakie) w sumie
400 tys. zł - to jest 0,5% budżetu inwestycgnego, co daje pewien niedosyt. Ponad IZ4 dróg
w Nadarzynie (pond 40 km) są drogami powiatowymi. Pod tym kątem Pani Radna Agnieszka
Kuźmińska podważa skuteczność Pana Radnego Dariusza Nowaka, ale jest to
odpowiedzialność Pana Radnego za to co robi dla Nadarzyna.
Radna Agnieszka Kuźmińska zvnóciła się do Starosty z wnioskiem formalnym - w kontekście
pozycji w budżecie ,,budowa intematu" przy szkole sportowej. Pan Radna powiedziała, że nie
przedstawiono radnym żadnych badań i analiz, że to jest potrzebne. Będzie wzrost uczniów
w szkole sportowej, ale nie będzie to dla naszych mieszkańców. Radna Agnieszka Kuźmińska
zgłosiła wniosek, aby zdjąć z tej pozycji przynajmniej w tym roku -- i włożyć to na budowę
ulicy ul. Klonowej w Kajetanach, która faktycznie będzie bezpośrednim zjazdem z węzła
Nadarzyn, jest zrobiony projekt do ZRID-u na budowę drogi. Jest to droga, która wychodzi
w Wólce Kosowskiej i będzie również skrótem do trasy krakowskiej, co odciążyłoby ruch
w Kajetanach. Pani Radna poprosiła o zmianę budżetu w tym zakresie i potraktowanie jako
wniosku formalnego i przegłosowanie go.

Radna Aurelia Zalewska odniosła się do kwestii zgłoszonego wniosku formalnego mówiąc,
że nie jest to wniosek formalny, a poprawka do budżetu.

Radna Agnieszka Kuźmińska odpowiedziała, że zgłasza poprawkę do budżetu w postaci
wniosku formalnego o przeniesienie z inwestycji ,,Budowa intematu w Pruszkowie" na nowe
zadanie inwestycyjne ,,przebudowa ul. Klonowej w Kajetanach". W budżecie jest 3 mln zł.

Radny Maksym Gołoś Starosta odpowiedział, że potrzeb jest tak dużo, że jedna kadencja
nie wystarczy na ich realizację, a tym bardziej jeden rok. Wniosek został przez Pana Starostę
przyjęty do dalszego procedowania. Jeżeli mówi się o inwestycjach, to są one do początku
realizowane w oparciu o politykę zrównoważonego rozwoju. Analizując finansowanie
inwestycji w gminach oczywiście nie jest tak, że jest równo. Pan Radny Dariusz Nowak cały
czas zabiega o interes gminy Nadarzyn. l te rzeczy, które się znalazły z budżecie wynikają
z Jego starań w ciągu roku. Pan Starosta powiedział, że inwestycja będzie realizowana przy
wsparciu zewnętrznym. Mówimy o inwestycji, która może kosztować milion, a może
i więcej. W kwestii bursy wypowie się Wicestarosta Krzysztof Rumuza. Temat jest na tapecie
do 2009 roku. Trzeba sobie uświadomić, że bursa to nie jest jakieś ,,widzi mi się", ale
inicjatywą, która ma pomóc nie tylko funkcjonowaniu szkoły na Gomulińskiego, ale również
przynosić konkretny dochód -- konkretne pieniądze w postaci subwencji. Starosta zapewnił,
że na tę inwestycję będzie się patrzeć racjonalnie. Jest oczekiwanie, że ta inwestyctja będzie
zrealizowana przy wsparciu zewnętrznymi szkoda, aby mamować wysiłki i starania teraz
czynione: trwające rozmowy z Ministerstwem Sportu i projektowanie pod program Lemur
i teraz na sagi budżetowej decydować o losie bursy.

Wicestarosta Krzysztof Rymuza przedstawił przebieg procedowania wprowadzenia do WPF
i budżetu inwestyqi ,,Budowa bursy". Inwestyc:ja znajduje się w WPF i budżecie od 2016 r.
Wicestarosta Krzysztof Rymuza przedstawił zasady organizacji szkoły mistrzostwa
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sportowego utworzenie i funkcjonowanie którą jest uwarunkowane budową bursy. Jest to
sposób na rozwój całą szkoły i tak na to patrzy Zarząd. Szczegółowa dyskusja na ten temat
odbyła się co najmnią dwukrotnie. Wicestarosta Krzysztof Rymuza powiedział, że rozumie
zgłoszony przez Radną Agnieszkę Kuźmińską wniosek, natomiast na tym etapie realizaclji
projektu co najmniej niegospodamością bo wydano już spore pieniądze.

Radna Ewa Bordzicz Członek Zarządu przedstawiła wykaz wydatków inwestycynych
powiatu w podziale na poszczególne gminy w latach 2015-2016 wydatki na infrastmkturę
drogową (nakłady liniowe), bez bieżącego utrzymania dróg. Jako mieszkanka Piastowa
również może mieć uczucie niedosytu. Budowa dróg to temat ogólnopowiatowy iw tym
kontekście powinno się go rozpatrywać. Wykaz wydatków stanowi załącznik nr 10 do
protokołu. Z zestawienia widać, że Nadarzyn jest traktowany gorzej niż inne gminy. Większe
nakłady wynikają środki wynikają ze schetynówek. Zarząd będzie pracował nad, aby wkład
powiatu był na poziomie zrównoważonym.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady pogratulował Radnej Agnieszce
Kuźmińskią członkostwa w Zarządzie Krajowym PSL a w kwestii współpracy powiedział,
że to nie sztuka raz na 3 miesiące powiedzieć o współpracy, a w ogóle do tego nie podchodzić
i zaprosił do rozmowy, a nie mówić publicznie, że tej współpracy nie ma. Radny Dariusz
Nowak powiedział, że nie należy się bać, ale wspólnie walczyć o Gminę Nadarzyn,
a następnie zapytał jaka była skuteczność Pani Radną w kwestii ul. Brzozowej - lle lat nie
można było zrobić ul. Brzozową, a my przyszliśmy i jest ulica zrobiona powiedział Radny
Dariusz Nowak. Tbk samo przebudowa skrzyżowania w Krakowianach. A zatem jest
skuteczność. Ajako wicestarosta radna Agnieszka Kuźmińska była skuteczna w sprawie firmy
,,Hetman" -- zakończył Radny Dariusz Nowak.

Radna Agnieszka Kuźmińska ,,podziękowała za chwyt poniżej pasa". l cieszy się, że była
prekursorką wydawania decyzji w jeden dzień, bo teraz Prezydent Duda bierze z Pani Radnej
przykład i wydaje w ciągu kilku godzin. To, że jest w Zarządzie PSL nie będzie się wstydzić.
Jest. W tym miejscu pogratulowała Panu Przewodniczącemu, że wszedł do zarządu
wojewódzkiego swojej partii. Jeżeli chodzi o skuteczność to będzie ona oceniona ile będzie
zrobione. Radna Agnieszka Kuźmińska powiedziała, że w kwestii wydatków na gminę
Nadarzyn odnosiła się do 2017 r. Pani Radna zdaje sobie sprawę. że były ponoszone wydatki
na Nadarzyn, ale również widzi co jest w budżecie na 2017 r. W dalszej części wypowiedzi
Pani Radna pogratulowała przebudowy ronda w Krakowianach (zwracając się do Radnego
Dariusza Nowaka) na którym zostało już potrącono już dziecko.

Radny Dariusz Nowak poprosił o uściślenie
Radny tę informację sprawdzi.

,,kiedy", bo nie słyszał o potrąceniu. Pan

Radny Mirosław Chmielewski Członek Zarządu zaproponował odejście od wycieczek
personalnych i podąście merytoryczne i powiedział, że nawet jeżeli radni uznają, że jakaś
zapisana kwota w budżecie nie jest konieczna na 2017 r., to poprosił o poddanie pod dyskugę
w odpowiedniej branży później. Miejsc drogowych które należy zrobić jest ok. 8 km. Drogi
nieutwardzone o wiele bardzie potrzebują załatwienia sprawy z punktu widzenia potrzeb
powiatu. A po zbudowaniu sieci dróg powiatowych można (w połowie roku) będzie
dyskutować gdzie ewentualnie środki przenieść. Radni z każdej gminy są radnymi
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powiatovuymi. Jeżeli ,,kołdry będzie się ciągnąć w jedną stronę" to nie będzie dobrze

Radna Ewa Bordzicz Członek Zarządu wyraziła zaskoczenie, sugestią Radnej Agnieszki
Kuźmińskiej, że w Piastowie wybierała sobie elementy do podsumowania. W Piastowie w tej
kadencji zrobiono tylko wiadukt. O kosztach odśnieżania w żadnej z gmin nie było mówione.
W Piastowie będzie coś robione jak będzie taka potrzeba i przyjdzie kolej. Nie można się
sugerować tym, że w każdym roku każda gmina musi dostać tyle samo. Taka była intencja
Pani Radną Ewy Borodzicz, która nie chciała dokuczać Radnej Agnieszce Kuźmińskiej,
pokazywać błędów, ale pokazać, że Nadarzyn nie jest traktowany gorzej, a wręcz ma lepiej
niż inne gminy, z których mamy członków w Zarządzie.

Radny Janusz Rajkowski zaapelował o zostawienie emocji i personalnych ,,wycieczek"
na boku ponieważ idą święta. Zaproponował swoim zdaniem kompromisowy wniosek.
Ponieważ jego zdaniem jedna i druga inwestycja jest słuszna zaproponował podzielenie tej
inwestycji po 1,5 mln i zrobienie założenia, że jeżeli na którąś z tych inwestycji znajdzie się
dofinansowanie to będzie można zrealizować obydwie te słuszne inwestycje: bursy i drogę.
Jeżeli utworzy się pozycję na drogę będzie można zacząć szukać dofinansowania.

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta zapytał czy Radny Janusz Rajkowski chce, żeby
wymieniać drogi, które potrzeba zrobić w całym powiecie. Każdy z radnych wskaże Panu
koląne pięć.

Radny Janusz Rajkowski powiedział, że to jest wniosek formalny Pani Agnieszki
Kuźmińskiel trochę zmodyHikowany przez Radnego, aby dać szanse na oba wnioski, a nie
dzielenie się na jakieś emocjonalne sprawy. Jeżeli ta droga jest potrzebna, a wiem, że ta droga
jest potrzebna i Radna występuje z takim zaangażowaniem to można zrobić taki ukłon
i próbować zrobić te dwie inwestycje. Na pewno w trakcie roku będzie szansa na pogodzenie
tych inwestycji.

Radny Maksym Gołoś Starosta odnosząc się do wypowiedzi Radnego Janusza
Rajkowskiego powiedział, że można wpisać 10 inwestydi, na każdą po 200 tysięcy złotych,
na każdą szukać środków zewnętrznych i wszyscy byliby zadowoleni. Zarząd i koalicja chcą,
aby bursa była w tym budżecie na 2017 rok w takiej kwocie jakiej zostało to zaplanowano
w projekcie budżetu.

Radna Agnieszka Kuźmińska powiedziała, że zgadza się na modyfikadę wniosku i jego
zmieni zgodnie z sugestią Radnego Rajkowskiego. Pani Radna jeszcze raz poprosiła
o przyjęcie zgłaszanej poprawki i przegłosowanie wniosku formalnego 1,5 mln na budowę
bursy i 1,5 mln na rozpoczęcie inwestycji ,,przebudowa ul. Klonowel w Kajetanach".

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że został
poinfomiowany przez obecną na sali radcę prawnego, że zgłoszony wniosek nie może być
głosowany i poprosił o zmianę formuły wniosku. Zgłoszona formuła wpłynęłaby na wpf
do czego jest potrzebna decyzja zarządu.

Mecenas Kazimiera Wichrowska Wjaśniła, że sprecyzowany w pierwszej kolejności
wniosek był możliwy do głosowania, ponieważ zostały określone wydatki na drogę
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i zmniejszenie wydatków w związku ze zdjęciem inwestycji dotyczącej bursy.
Przewidziane w budżecie koszty inwestycji po % może zwiększyć wydatki i jednocześnie
deficyt i taka propozycja może być głosowania na podstawie zgody Zarządu. (art. 240 ust 2
ustawy o finansach publicznych).

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do Radnej Agnieszki
Kuźmińskią z prośbą o przygotowanie prawidłowej treści poprawki w brzmieniu w jakim
radni będą głosować.

Radna Maria Cybulska podziękowała za dofinansowanie dla Brwinowa i wyraziła nadzieję,
że to nie zamknie dofinansowania w tym roku. Pani Radna powiedziała, że złożyła do
Zarządu prośbę o wykonanie inwestycji tak potrzebnych dla bezpieczeństwa mieszkańców
Brwinowa. Są to światła na ulicach bardzo ważnych np. przejście do przychodni na
ul. Powstańców Warszawy, gdzie kilka tygodni temu potrącona została lekarka, która leży
teraz w bardzo ciężkim stanie. Drugie miejsce to przy Lilpopa, Przeskok, Jagiellońska dzieci
chodzą do szkoły i też tam były wypadki. Radna Maria Cybulska zapytała o możliwość
dofinansowania tych inwestycji w 201 7 roku uznając je za pilne.

Radna Zdzisława Zielińska powiedziała, że Pan Starosta dobrze mówił, że budżet będzie
ulegał zmianie. Nie jest hermetyczny. Ale też mówimy o zrównoważonym rozwoju, co też
jest bardzo ważne. Rezygnacja z bursy byłaby niegospodamością powiedział Wicestarosta
Rymuza. Pani Radna od 2-ch lat mówi, że internat nie jest potrzebny. Zgodnie z wiedzą Pani
Radnej wielu dyrektorów szkół przekształca szkoły na sportowe. Technika zostały zmienione
na licea ogólnokształcące, a te teraz będziemy zmieniać na szkoli' sportowe. Mówi się tu
jeszcze o bursie na 120 osób. Patrząc pragmatycznie, a nie apragmatycznie za 10-15 lat
powiat będzie ponosił ogromne koszty (bo to będzie to remontu) i poprosiła ponownie
o zastanowienie się (w przyszłym roku ponieważ budżet nie jest hermetyczny) nad budową
internatu i pomyśleć o intemacie przy SOSW przy Wapiennd. Tam mieszkają uczniowie
szkoły mistrzostwa sportowego i tam mogą mieć midsca. To zdaniem Pani Radnej
przyniesie o wiele więcd korzyści.
Wicestarosta Krzysztof Rymuza odnosząc się do apraktyczności powiedział, że Zarząd
zajmuje się tą sprawą od niemałych 2-ch lat. Zapytał jakie są dokonania w zakresie edukaclji
w ciągu ostatnich 12 lat, które w efekcie doprowadziło do katastrofy. Jak była prowadzona
sprawa LO im. T. Zana i Liceum w Piastowie, czy sprawa sprzedaży za kilka milionów
ul. Pszczelińskią gdzie byłoby dziś 300 midsc noclegowych do wykorzystania. W 2010 roku
wydano pieniądze na projekt intematu w tym samym miejscu o którym teraz mówimy.
Wydano pieniądze na projekt który został zmamowany i zapytał czy radni oczekują,
że Zarząd zrobi teraz to samo. 12 lat poprzednich rządów doprowadziło do katastrofy
w edukacji. Ten Zarząd usiłuje to poprawić, doprowadzić do jakiegoś standardu
cywilizacyjnego, ponieważ dwie szkoły - pomimo wysiłków zostały zniszczone; Zan
i Mickiewicza. Dzięki temu, że przekazano szkołę Piastowowi dzieci zostaną i będą mogły
liczyć na pomoc i wsparcie tego Zarządu. Wszystko o czym Wicestarosta mówił jest
udokumentowane.

Radna Zdzisława Zielińska powiedziała, że mówiła w swoim imieniu, że internatowi dla
szkoły mistrzostwa sportowego za takie pieniądze mówi ,,nie". Natomiast dla intematu
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na Wapienną Pani Radna mówi ,,tak"

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta powiedział, że nie można było przez póhora roku
zrobić nic w lokalizacji inwestycji przy Wapiennej, bo poprzedni Zarząd zapomniał
sprawdzić, że przez środek przechodzi działka prywatna i inwestycje byłyby niezgodne
z prawem. Przez półtora roku działka została zasiedzona i od kilku tygodnie jest gotowość do
przygotowania inwestycji w tym terenie. Za moment zostanie ogłoszony konkurs
architektoniczny na przygotowanie i wykonanie projektu budowlanego rozbudowy Ośrodka
na Wapiennej. W tej kadencji nie będzie możliwe to do zrobienia, ale Pan Wicestarosta liczy
na kontynuację przez następców. l przez 2 3 lata powstanie ten ośrodek.

Radna Agnieszka Kuźmińska złożyła wniosek o poprawkę do budżetu zdjęcie z bursy przy
szkole sportowej i wprowadzenie inwestycji przebudowa ul. Klonową w Kajetanach na którą
jest projekt.

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta w związku z wrześniową uchwałą Rady Powiatu
zapytał jaki będzie udział finansowy td inwestycji przez Gminę Nadarzyn.

Radna Agnieszka Kuźmińska odpowiedziała, że Gmina Nadarzyn na pewno zadeklaruje
taki udział. Sama nie jest do tego upoważniona i składa wniosek tylko jako radna.

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta odpowiedział, że wniosek będzie niezgody
z uchwałą rady z września.

Radny Mirosław Chmielewski Członek Zarządu powiedział, że projekt na ul. Klonowej
stracił swoją ważność, a koszt inwestycji 8 mln 400 tys. zł. Czas na aktualizację na pewno
zajmie czas do końca przyszłego roku. W budżecie jest 500 tysięcy na cele zgłoszone przez
Marię Cybulski, ale od 2-ch lat nie wpisywane są konkretne lokalizacje. O tym decydują
informacje otrzymywane od projektantów np. o intensywności ruchu i ilości zdarzeń
drogowych. W ubiegłym roku na 24 zgłoszenia 5 inwestycji tego rodzaju zostało
zrealizowanych. Na pewno będzie ich więcej, a te zgłoszone mają ,,zielone światło".

Radna Urszula Wojciechowska powiedziała, że 15 września 2016 r Burmistrz Gminy
Brwinów złożył wmosek do budżetu na 2017 r. zgłaszając 13 pozycji, z czego 5 to przejścia
o wysokim stopniu niebezpieczeństwa (gdzie często dochodzi do wypadków). Pani Radna
zapytała czy są uwzględnione przejścia dla pieszych z pisma doręczonego przez Burmistrza.

Radny Miroslaw Chmielewski Członek Zarządu powiedział, że co do zasady nie stosuje
się od 2-ch lat zapisu rzeczowego w pozycji budowa sygnalizacji świetlnych. Wiadomo,
że taka pozycja uprawnia do zorganizowania przetargu. W związku z tym informacja,
że spośród 24 zgłoszonych lokalizacji zmaterializowało się 5. Można przeznaczyć cały budżet
na sygnalizację świetlne powiatu. To będzie zależało od badań. Jest bardzo duża doza
prawdopodobieństwa, że to prząście przy szkole będzie zmaterializowane. Dziś nie wiadomo,
które wnioski będą realizowane.

Radna Urszula Wojciechowska poprosiła o określenie priorytetów którymi kieruje się
zarząd przy kierowaniu wniosków na budowę sygnalizacji świetlnej do realizacji.
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Radny Mirosław Chmielewski Członek Zarządu odpowiedział, że ilość złożonych
wniosków, ilość zdarzeń losowych i wypadków w danej lokalizacji, opinie straży i policji.
Na podstawie tych danych Zarząd podejmuje decyzje i przekazuje komigom inwestycji
i bezpieczeństwa. Można taką dyspozycję zmienić lub wstrzymać. Nie ma priorytetów.
Podstawowym priorytetem jest bezpieczeństwo. Jeżeli Pani Radna zaryzykowałaby
stwierdzenie, że któreś z tych przejść jest niepotrzebne i powie to ludziom to to jest bardzo
niebezpieczne.

Radny Maksym Gołoś Starosta zaproponował powrót do procedowania punktu budżet
na 2017 r. Wszystko co poruszyła Radna Wojciechowska jest ważne, ale można o tym
rozmawiać w punkcie zapytania, oświadczenia i wnioski. Nie lekceważąc żadnego z tematów
zaproponował powrót do wniosku formalnego. Stanowisko Zarządu jest takie, aby utrzymać
3 mln zł na budowę bursy. Sprawa była poprzedzona dyskugami i Zarząd nie zmieni zdania.
Pan Starosta przypomniał, że przed chwilą uchwalono WPF iw tej sytuacji wniosek Radnej
Agnieszki Kuźmińskiel jest bezprzedmiotowy, a tym samym nie może być głosowany
ze względów formalnych.

Radny Stanislaw Dymura po wysłuchaniu rywalizacji dwóch radnych w sprawie jednego
terenu powiedział, że 3 lata walczył o drogę w Walendowie, stawiał sprawę Kajetan, Reguł
odnośnie Regulskiej. Wnioski z każdą dziedziny Pan Radny stawiał na komigi lub sesji.
Po rozmowach z wqtami, którzy stwierdzili, że wspólnie będą zgłaszali inicjatywy
do budżetu w ramach współpracy ze starostwem. l to jest zdaniem Pana Radnego dobry
kierunek. Radny Stanisław Dymura odniósł się do wydatków na szkolenia i zasugerował
przyjmowanie ludzi z odpowiednim wyksztalceniem. Jeżeli są dokształcani to w umowach
powinny być odpowiednie klauzule o konieczności odpracowania lub zwrot kosztów.

Radna Urszula Wojciechowska zwróciła uwagę, że w budżecie nie widzi pozycji dotyczącej
Brwinowa.

Radny Maksym Gołoś Starosta odpowiedział, że w załączniku inwestycyjnym nie ma.
Aczkolwiek są środki przeznaczone na bieżące utrzymanie dróg i poprawę przeUezdności
co się będzie w ciągu roku kształtować. Zarząd jest za zrównoważonym rozwojem i jeżeli
weźmie się pod uwagę wysokość kwot wydanych w Brwinowie w latach 2015 i 2016 r.
(ponad 5 mln) to strumień środków będzie skierowany gdzie indziej.

Radna Urszula Wojciechmvska poprosiła wjaśnienie deHiniowanego przez Starostę pojęcia
zrównoważony rozwq, swoją jakość zarządzania. Pani Radna zwróciła uwagę, że w kwocie
wymienionej przez Panią Ewę Borodzicz jest schetynówka. Wielokrotnie Pan Starosta chwalił
zaangażowanie Pana Burmistrza w pozyskiwanie środków i zapytała ile gmin złożyło wnioski
na schetynówki z której zyski mają wszyscy. Na zakończenie swojej wypowiedzi poprosiła
o oddzielenie z kwoty ze schetynówki od tej przypisanej do Brwinowa.

Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział, że zawsze będzie podkreślał wielkie
zaangażowanie w pozyskiwanie środków zewnętrznych przez Burmistrza Brwinowa.
Zrównoważony rozwój oznacza zrównoważone gospodarowanie środkami finansowymi.

Radna Urszula Wojciechowska chyląc czoła na wysokim poziomem dyskugi powiedziała,
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że wszędzie potrzebni są liderzy którym trzeba pomagać

Radny Zdzisław Brzeziński powiedział, że ta dyskuqa świadczy o niedoskonałości prac nad
budżetem. Dyskuqe powinny być nawet w czerwcu, a nie na segi budżetowej. Zaproponował
aby dyskuge nad budżetem rozpoczęły się wcześniej i trwały nawet cały rok oraz aby
opracowano wieloletni plan inwestycyjny tak jak to było dawniej, a nie tylko wpf.
Zaproponował patrzenie na budżet z punktu widzenia całego powiatu, a nie tylko jako
przedstawiciele gmin.

Radna Aurelia Zalewska odniosła się do wypowiedzi Radnego Stanisława Dymury i jego
aktywnościach (Kajetany, Walendów, Regulska) Pani Radna nie słyszała o tych propozycjach
na komisach, ale można i trzeba rozmawiać o propozycjach. Pani Radna podziękowała
Zarządowi za wprowadzone poprawki .

Radny Artur Swiercz podziękował za wpisanie do projektu budżetu opracowania mapy
potrzeb osób niepełnosprawnych w kwestii likwidacji barier architektonicznych oraz wyraził
nadzieję, że prace rozpoczną się od 2 stycznia.

Radny Stanisław Dymura odpowiedział Radną Aurelii Zalewskim, że ocenia jakby
wszystkie sprawy działy się dzisiaj, a jest to kwestia w ostatnim pół roku. Walendów od 3-ch
lat i tam sytuacja jest ciężka. Tam były wypadki. Pan Radny patrzy na potrzeby danej gminy.
Nie są to nowe inicjatywy. Wniosek mieszkańców na ul. Pruszkowskiej ze szkoły gdzie jest
niebezpieczeństwo, a Pan Radny postawił wniosek po półtora dnia.

Radna Katarzyna Klimaszewska złożyła wniosek formalny o zakończenie dyskugi
i przejście do punktu 8 porządku obrad

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta zgłosił autopoprawkę Zarządu do załącznika nr 3,
działu 600, tabela 2a w sprawie zamiany nazwy ,,ul. Tuwima" na ,,ul. Grunwaldzka". Jest to
inwestycja polegająca na współpracy 3-ch samorządów oraz PLK.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie wniosku
formalnego złożonego przez Radną Katarzynę Klimaszewska o zakończenie dyskugi.
Wynik głosowąpją:
Głosowało 24 radnych.
Głosów ,,za" -- 22.
Głosów ,,przeciw"- 0.
Głosów ,,wstrzymujących się" - 2.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskuqę

5) głosowanie nad uchwałą budżetową

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na 201 7 r.
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Wynik głosowania:
Głosowało 24 radnych.
Głosów ,,za" - 21.
Głosów ,,przed)v" -- 0.
Głosów ,,wstrzymujących się" -3

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała
Nr XXVl11/222/2016 Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie w sprawie uchwalenia
budżetu Powiatu Pruszkowskiego na 2017 r została podjęta. Uchwała stanowi załącznik
nr ll do protokołu.

Radny Maksym Gołoś Starosta podziękował za głosowanie za przyjęciem budżetu i wyraził
nadzieję, że będzie on realizowany wspólnie. Podziękował również za wspólną realizację
budżetu w roku mijającym. Starosta Maksym Gołaś podziękował wszystkim którzy
współpracowali przy konstrukcji budżetu na rok 201 7.

Radny Dariusz
do punktu 9.

Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 8 i przeszedł

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
porządh.u \est Po(ujęcie uchwał Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie wyrażenia zgody Yta
nabycie przez Powiat Pruszkowski w drodze darowizny, praw'a własności niertŁchomości
po/ożonyc;z w P/as/ow/e. /B.R-305//ó/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do
protokołu.

Ad 9

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił Radnego Maksyma Gołosia
Starostę o omówienie projektu uchwały, który po wprowadzeniu do tematu przekazał głos
Wicestaroście Krzysztofowi Rymuzie. Sprawa dotyczy nieodpłatnego przekazania przez
Piastów działek w celu porządkowania własności na drogach powiatowych.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskugę

Radny Zdzisław Brzeziński w uzupełnieniu powiedział, że to są działki wykupione przez
Piastów za kilka milionów od prywatnych właścicieli pod budowę wiaduktu w ciągu ulicy
Tysiąclecia.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskuqę

Radny Dariusz
merytorycznych.

Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił o opinie komisji

Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów
poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 16 gmdnia 20]6 r. projekt uchwały Rady Powiatu
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Powiat Pruszkowski w drodze
darowizny, prawa własności nieruchomości położonych w Piastowie /BR-305/16/
zaopmiowano pozytywnie.
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Radna Emilia Wróblewska Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 16 grudnia 2016 r. projekt
uchwały Rady Powiatu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Powiat
Pruszkowski w drodze darowizny, prawa własności nieruchomości położonych w Piastowie
/BR-305/16/ zaopiniowano pozytywnie.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzavodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Powiat Pruszkowski w drodze
darowizny, prawa własności nieruchomości położonych w Piastowie /BR-305/16/.

Wynik glQ$Qwania:
Głosowało 24 radnych.
Głosów ,,za" -- 24
Głosów ,,przeciw" -- 0
Głosów ,,wstrzymujących się ,, 0

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała
Nr XXVl11/223/2016 Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie wyrażenia zgody na
nabycie przez Pmviat Pruszkowski w drodze darowizny, prawa własności nieruchomości
położonych w Piastowie została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Radny Dariusz Nmvak Wiceprzewodniczący Rady
do punktu lO.

zamknął punkt 9 i przeszedł

Aa. iu
Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
pox.z=aEd\cu \esi Podjęcie uchu,aW Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie ucha'alenia
pon'iatowego programu promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata
2ć)/ó-2020 /B.R-30ó//ó/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił Starostę Maksyma Gołosia
o omówienie projektu uchwały, który przekazał głos Dyrektorowi Powiatowego Urzędu Pracy
w Pruszkowie Panu Robertowi Radziwonce.

Pan Robert Radziwonka Dyrektor Powiatowego IJrzędu Pracy w Pruszkowie omówić
przedkładany projekt.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskuqę

Radny Stanisław Dymura poprosił o dane liczbowe

Dyrektor Robert Radziwonka odpowiedział, że nie wie jak będzie wyglądał rynek pracy
w przyszłym roku, nie jest w stanie określić ile będzie pozyskanych środków i jakie będzie
ich wykorzystanie.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskuqę.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił o opinię komisji
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merytorycznej, która opiniowała ten projekt.

Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych
poinformował, że na posiedzeniu w dniu 15 grudnia 2016 komika pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie uchwalenia powiatowego programu promocji zatrudnienia
i aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2016-2020 /BR-306/16/.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie
uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie chwalenia powiatowego programu
promocji zatrudnienia i aktywizaclji lokalnego rynku pracy na lata 2016-2020.

}Ąjynik glosowania:
Głosowało 24 radnych.
Głosów ,,za" --24.
Głosów ,,przeciw" -- 0.

Głosów ,Ovstrzymujących się" 0

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała
Nr XXVl11/224/2016 Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie chwalenia polviatowego
programu promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2016-2020
została podjęta. l.Jchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 10 i przeszedł
do punktu ll.

blue ll

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
Ę)otządh:u \est Informacja Nr 23/2016 o pracy Zacz(łdu Pon,iatu Pruszkowskiego w okresie
od /ó /żs/opada 20/ó x do 8 grudnia 20/ó r /B.R-307//ól/l Informaclja stanowi załącznik nr
16 do protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskugę.
Głosów w dyskugi nie zgłoszono.
Radny Dariusz Nmvak Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskugę

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący
do punktu 12.

Rady zamknął punkt ll przeszedł

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
po zaU3\tu są Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.

Ad 12

Radna Magdalena Beyer podziękowała Panu Staroście, Zarządowi i całą koalicji rządzącej
PiS i Wspólnocie Samorządową za inwestyc:je Powiatu na terenie Gminy Brwinów
w lokalizacjach: ul.36 Pułku Piechoty Legii Akademickiej w Parzniewie (środki powiatu
ponad 539 tysięcy), przebudowa dróg 3111W i 3112W w rejonie Moszny, Domaniewa
i Koszajca (środki powiatu ponad l mln 900 tysięcy), przebudowa drogi 3111W na odcinku
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Domaniew -- Brwinów łączącym drogi wojewódzkie, stanowi dojazd do węzła autostrady A2
w Pruszkowie, wykonanie nakładek w ramach przebudowy dróg (w 2015 -- droga 1511 W
Falęcin 608 m za kwotę ponad 200 tysięcy), droga powiatowa 4108 przy ul. Piłsudskiego
w Brwinowie (450 m za ponad 180 tysięcy zł) oraz l km drogi Granicznej w Zółwinie
(za kwotę ponad 1 60 tysięcy zł.).
Kontynuując Pani Radna powiedziała, że budżet ulega zmianom. Pani Radna podkreśliła,
że wie iż Zarząd dostrzega potrzeby jakie napotyka się w gminach, wie, że te potrzeby są
realizowane za co bardzo podziękowała. Radna Magdalena Bayer ponadto powiedziała,
że oprócz Burmistrza Gminy Brwinów wmoski do budżetu o sygnalizacja świetlne złożyli
rówmeż inni radni i poprosiła o wzięcie tego pod uwagę.

Radny Mirosław Chmielewski Członek Zarządu podziękował pracownikom Wydziału
Inwestycji oraz powiedział, że jeżeli pojawią się nieplanowane dochody to będzie namawiał
wszystkich radnych, aby wszystkie drogi nieutwardzone na terenie Powiatu zrobić metodą
szybkich nakład(Sw ponieważ jest to bardzo efektywne i nie wymaga kosztownych projektów
ponieważ te drogi nie są uzbrojone. Planowany koszt w skali powiatu to ok 3 mln zł co jest do
udźwignięcia.

Wicestarosta Krzysztof Rymuza omówić w skrócie zasady współpracy z samorządami
gminami z uwzględnieniem poszczególnych jej obszarów zapewmayąc, że dla wszystkich
gmin są tworzone dobre warunki dla tej współpracy. Gminy jednak nie zawsze odpowiadają
na potrzeby Powiatu jak np. Gmina Brwinów nie .opracowuje miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla terenu na którym Powiat ma swoje gmnty. Pan
Wicestarosta przeprosił za może zbyt impulsywne zachowanie i poprosił o wyrozumiałość
ze względu na duże obciążenie pracą

Radna Agnieszka Kuźmińska nawiązując do swojej poprzedniej wypowiedzi powiedziała,
że informacja o potrąceniu dziecka na skrzyżowaniu w Krakowianach nie była informac:ją
sprawdzona i zobowiązała się do sprawdzenia tej informacji. BFĆ może było to w innym
miejscu aczkolwiek na Komigi Bezpieczeństwa w Gminie była poruszana sprawa
bezpieczeństwa na tym przebudowanym skrzyżowaniu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zgłosił wniosek do Zarządu Powiatu
Pruszkowskiego o złożenie zapytania do Komendanta Powiatowego Policji - czy na
przebudowanym skrzyżowaniu w Krakowianach miały miejsca zdarzenia czy też kolizje
drogowe skutkujące oHlarami, a szczególnie takie w których ucierpiałyby dzieci. Pan Radny
wie o przypadku, który miał miejsce na drodze gminnej ul. Złota natomiast nie wie czy
po przebudowie tego skrzyżowania miały miąsce jakieś zdarzenia.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 12 i przeszedł
o punktu 13.

Ad. 13
Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował , że koląnym punktem
porządku są KolnunikaQ Przewodniczącego Rady Powiatu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że w styczniu 2017 roku
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nie są planowane obrady Rady Powiatu. Tym nie mniej może zaistnieć konieczność zwołania
Rady Powiatu o czym Państwo Radni zostaną poinformowani zgodnie z obowiązującym
trybem.

/lu. lq

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący
Rady o godz. 19.50 zamknął obrady XXVlll seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.

Wicel ;$y'Ń,'y

i:iiiśz Nowak

Protokół
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